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Protokoll lort vid styrelsemöte for Haga-Brunnsvikens vänner 8/10-01

Närvarande: Lars Sundström, Peter Schantz, Hugo Grimlund, Ella Öström, Marianne
Lundberg, Christian Laine, Jan Seger, Eva Lampel, Evalena Lidman, Tordörn Holmberg

§l) Mötet öppnades.

§2) Dagordningen godkändes efter viss justering

§3) Föregående mötesprotokoll gicks igenom, justerades och lades till handlingarna.

§4) Planärenden. remisser
Peter redogjorde för de ärenden som for närvarande är aktuella. Översiktsplanen for
Ulriksdalsftiltet är ute på remiss. Länsstyrelsen har med stöd av §12, PBL, plockat upp Solnas
plan förrffirra Frösunda. Buffertzonen mot Brunnsviken anses vara ett ytterst känsligt område.
Planen är överklagad av boende i Ritorp via Förbundet för Ekoparken.

Den överklagade detaljplanen for Frösundavik har prövats av Länsstyrelsen och troligtvis
går den igenom. Solna har inte visat någon som helst lyhordhet för våra synpunkter. Sannolikt
kommer planen att överklagas till regeringsrätten.

Förberedande planarbete for Albano pågår, utformat av Akademiska hus.
En skrivelse har skickats från FIBV till Solna kommun angående nybyggnation av

studentbostäder i kvarteret Kandidaten i Bergshamra.
Beslöts att Christian och Lars formulerar en artikel till SvD om hoten mot norra

Brunnsviken. Christian ska också fotografera vid norra Frösunda.

§5) Den ekonomiska situationen
Hugo redogjorde för den ekonomiska situationen vilken är god.

§6) Programverksamheten
Ella presenterade höstens program:

28110 Peter har en vandring med start vid IH
25lll Ulrik Lange vandrar med oss på experimentalfiiltet
Ll12 Anita Lalander talar kring den kinesiska pagoden på Etnografiska museet

Till våren har Christian planerat en vandring till exotiska byggnader i Hagaparken. Ett besök
på Fysikcentrum ska också bokas.

Ella önskade vidare att vi inkommer med forslag på nya programpunlter

§7) Broschyren
Reklambyrån Augusti har tagil fram ett forslag till utformning av den nya broschyren.
Torbjörn distribuerade kopior och styrelsen uttryckte sitt gillande men kom med foljande
synpunkter:

byt ut bilden på framsidan, människor bör synas
redigera lite mer
forstora kartan
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Torbjörn och Jan jobbar vidare och tar fram offerter från minst två tryckerier till nästa möte.
Anbud gäller 5000 ex, med efterfoljande 1000 ex-intervaller.

§8) Övriga frågor
Ella undrade om det fanns någon annan som kunde ta hand om tömningen av postboxen.
Evalena tog på sig att undersöka möjligheten att fa posten eftersänd till Ella istället.

Beslöts att foreningen bör stå i rosa sidorna med ordforandens telefonnummer. Lars lovade
ordna detta, forutsatt att inget nytt abonnemang behovs.

§9) Nästa möte beslöts trll22llT

§10)Mötet avslutades.
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